

包校特点 / PAO SCHOOL CHARACTERISTICS



Academic Achievement Character Education Healthy Body and Mind

全人教育

- **品格教育:** 贯彻包校核心价值观、培养优良品德。
- **学院制:** 学生组成不同学院参加各种活动, 培养集体荣誉感和团队精神。
- **教育超越课堂:** 学生参加野营、远足、社会实践等活动, 增强团队合作及生存技能。
- **公益与环保:** 校园绿化种植, 校内外慈善活动。
- **全面发展:** 所有学生参加学校运动队、音乐、艺术、戏剧活动; 学生自主组织各类社团, 出版学生刊物, 参加各类工作坊, 培养组织能力, 注重全面发展。

WHOLE PERSON EDUCATION

- **Character Education:** We aim to cultivate key values and traits in our students.
- **Xueyuan System:** As members of a Xueyuan, students develop collective pride and ownership of their Xueyuans through participation in activities.
- **Learning Beyond the Classroom:** Taking part in camping, hikes, field trips, etc. helps students strengthen teamwork as well as develop life skills.
- **Community:** We are a green campus that features a rooftop garden where students grow vegetables. Students also participate in charity events both on and off campus.
- **Whole Person Development:** All students take part in sports teams and musical events, arts and drama. Participation in workshops as well as student-led clubs and publications foster organisational skills and whole person development.

独特课程

- 采用上海课程
- 引进国际课程
- 先进国际化施教
- 中西合璧, 取其精华

INTEGRATED CURRICULUM

- Modified Shanghai curriculum
- International teaching resources
- Advanced teaching approach
- Combining the best of Chinese and international education

双语教育

- 沉浸式语言学习环境
- 中外学生同堂学习, 课堂内外日常交流
- 中外教师母语授课
- 小班教学, 每位学生都能得到老师的充分关注

BILINGUAL

- An immersive learning environment
- Daily exchange amongst local and international students
- Native Chinese and English instruction
- Child-centered teaching. Teachers ensure the needs of all students are fully met

国际校园

- 学生来自不同文化和家庭背景, 每日交流, 互相学习
- 师资来自中国及世界各地名校, 汇聚深厚广阔的教育观点及经验。博采众长, 中外师资比例为4:6

MULTICULTURAL CAMPUS

- Students with different cultural background contributes to a diversified learning environment
- 60% international teachers plus 40% highly-qualified mainland teachers from renowned schools provide different perspectives to teaching and learning

校园环境

- 市级花园单位, 更适合学生的学习环境
- 地理位置优越: 位于市中心长宁区, 紧邻地铁站, 毗邻虹桥经济技术开发区

ENVIRONMENT

- Beautiful garden-like setting provides an ideal learning environment
- Centrally located in Changning district of downtown Shanghai; Minutes away from the metro station; adjacent to the Hongqiao Economic and Technological Development Zone

年级 YEAR GROUP	中外融合课程 INTEGRATED CURRICULUM		走读/寄宿 DAY/ RESIDENTIAL
高中 HIGH SCHOOL	“国际+”课程 'International Plus'	剑桥IGCSE课程、国际IBDP课程 融合上海课程 IGCSE and IB Diploma programmes, complemented by core components of the Shanghai curriculum	寄宿/走读 Boarding and day students
初中 MIDDLE SCHOOL	“上海+”课程 'Shanghai Plus'	上海课程融合精选国际课程 Educational programme that integrates the Shanghai curriculum and selected global curricula	寄宿/走读 Boarding and day students
小学 PRIMARY SCHOOL			走读 Day students only



管理团队 / LEADERSHIP

倪谷音 名誉校长

- 50多年小学教育经验, 特级校长
- “愉快教育”的倡导者

吴子健 总校长

- 40余年幼、小、中教育经验, 特级校长
- 上海市九年一贯制教育专业管理委员会主任

孟为德 常务校长

- 北京德威国际学校前校长
- 剑桥评估公司前理事、负责人

许敏 副校长(教学)

- 近20年国际教育及课程、学校管理经验, 曾任教于上海与香港的著名双语学校
- 国际文凭中学项目学校顾问、学校访问团队队长、培训师

Ni Guyin

Honorary Headmistress

- Over 50 years' experience in primary school, recipient of 'Distinguished Principal' Award
- Proponent of 'Joy of Learning'

Wu Zijian

President of YK Pao School

- Over 40 years' experience in pre-school, primary and secondary education, recipient of 'Distinguished Principal' Award
- Head of Shanghai Grade 1-12 Education Expert Committee

David Mansfield

Executive Headmaster

- Former Headmaster of Dulwich College, Beijing
- Former Syndic and Director of Cambridge Assessment

Caroline Xu

Deputy Head (Academics)

- Nearly 20 years of education experience in the areas of curriculum and school management; previously taught at top bilingual schools in Shanghai and Hong Kong
- Active International Baccalaureate (IB) Middle Years Programme (MYP) school consultant, school visit team leader, and workshop leader

马爱蕊 初中校长及虹桥校区负责人

- 丰富的学校(学前班至十二年级)管理经验; IB和AP课程高中教师, 获得五门学科的任教资格
- 曾在特立尼达和多巴哥的西班牙港国际学校、美国德克萨斯州迪瓦恩独立学区的中学担任校长; 曾在科威特美国国际学校担任副校长

庄勤 教务主任

- 华东师范大学生物科学学士, 瑞士恩迪科特学院国际教育管理硕士
- 12年从事初中科学和高中IGCSE生物的教学经验

Mark Naylor 学生生活主任

- 12年英国和国际学校教学经验
- 丰富的中层管理经验, 曾任体育组组长、住宿协调员、年级组长

Lori Marek

Middle School Principal @ Head of Hongqiao Campus

- Extensive experience in school leadership roles, PK-12; secondary level teacher in IB and AP systems, certified in five subject areas
- Former Principal at the International School Port of Spain, Trinidad and Tobago and Devine Independent School District, Texas, U.S.A.; Assistant Principal at the American International School Kuwait

Chris Zhuang

Director of Academic Affairs

- B.S. in Biology, East China Normal University, Shanghai
- M.Ed., Endicott College, Switzerland
- 12 years' experience teaching middle school science and high school IGCSE biology

Mark Naylor

Director of Student Life

- 12 years' teaching experience in schools; has taught both in England and globally.
- Numerous middle management roles, including Head of PE, House Co-ordinator and Head of Year.

使命
发展全人教育
传承中华文化
拓展国际视野

OUR MISSION
Developing the whole person
Passing on traditions of Chinese culture
Fostering an international perspective



上海包玉刚实验学校成立于2007年, 由包氏家族为纪念已故船王包玉刚爵士捐资创办, 为非营利性, 致力于融合中国和国际先进教育理念, 为明日中国创设世界级学府。学校提供小学至高中十二年的学历教育。

包校有三个校区: 武定校区(1-5年级); 虹桥校区(6-7年级); 松江校区(8-12年级)。

武定校区以及虹桥校区皆位于上海市中心的长宁区, 为走读制; 松江校区以寄宿制为主, 亦可走读, 位于松江区, 坐落在泰晤士小镇内。

A non-profit school founded in 2007, in memory of Sir Yue-Kong Pao, the renowned Chinese businessman, statesman and philanthropist, Pao School aspires to be a world-class school for tomorrow's China, combining the best of Chinese and international education. Pao School offers primary and secondary education.

Pao School has three campuses: the Wuding campus (Years 1-5), the Hongqiao campus (Years 6-7), and the Songjiang campus (Years 8-12).

The Wuding campus and Hongqiao campus (both day schools) are located in downtown Shanghai in the Changning District. Songjiang campus is primarily a boarding campus with day school options, and is situated in the charming English Tudor-style Thames Town in Songjiang District.

虹桥校区 / Hongqiao Campus

上海市长宁区虹桥路
2206号, 邮编: 200336
2206, Hongqiao Road,
Changning District,
Shanghai, China 200336

(+86) 21 6167 1999

(+86) 21 6073 0556

admissions@ykpaoschool.cn

www.ykpaoschool.cn



欢迎关注
包校微信
Follow us on
our WeChat

2019年3月 Mar. 2019



包玉刚实验学校
YK PAO SCHOOL

初中校区
Middle School Campus
6-7年级 / Y6-Y7



www.ykpaoschool.cn